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Jaarplan 2025 van de vereniging Buurtenergie Statenkwartier  
  
 
Doel BES  
BES is de vereniging in de wijk Statenkwartier die tot doel heeft   

• het bevorderen van het verminderen van het energiegebruik, en  
• het verbeteren van de gezondheid op wijkniveau en het comfort van de woningen en 

bedrijfspanden in de wijk door bevorderen inzet van duurzame energie, tegen gaan 
van energieverspilling en zo efficiënt mogelijk gebruik van energie in het algemeen.  

  
Dat tracht BES te bereiken door   

• het geven van voorlichting  
• het voor en met de leden realiseren van projecten en maatregelen  
• het voorbereiden, oprichten en tot zelfstandigheid brengen van gezamenlijke 

projecten  
• het aangaan van samenwerkingsverbanden voor projecten  
• andere middelen die het doel bevorderen.  

Dit alles is gericht op energiebesparing, duurzame opwek van energie en zo efficiënt 
mogelijk gebruik ervan door woningen of bedrijfspanden.  
 
  
Wat gaan we doen in 2025?  
   
Communicatie en kennisdeling 
De gasprijzen zijn weer aardig hoog, de geopolitieke situatie is langdurig instabiel en de 
ontwikkelingen in het klimaat geven aan dat actie op het gebied van energiebesparing, 
isolatie en duurzame opwek nodig blijft. Er is veel kennis over de verduurzamingsaanpak 
van onze woningen, de kunst is deze goed bij de leden en verdere bewoners te laten landen.  
 
We blijven actief en laagdrempelig informatie verschaffen aan wijkbewoners. Ingezet wordt 
daarnaast op actief kennis delen, onder andere via de BES-bijeenkomsten voor onze leden. 
We gaan een start maken met een gerichte straatactie. Ook wordt zichtbare inzet en 
kennisdeling op de winkelstraat Frederik Hendriklaan ingezet. 
 
Wekelijks energiespreekuur en inzet energieadviseurs voor energie-advies  
Het fysieke spreekuur voor energiebesparing en -advies op de zaterdagochtenden bij 
Doppio (Frederik Hendriklaan 137) vindt wekelijks plaats. Voor de momenten dat dit niet 
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lukt wordt een digitaal spreekuur aangeboden op aanvraag (mail naar 
info@buurtenergiestatenkwartier.nl).   
 
BES kent een aantal energieadviseurs, die onze leden/medebewoners helpen bij vragen 
over besparing, isoleren, opwek van elektriciteit en warmte en de overstap naar duurzaam 
koken, verwarmen en tapwater. De infraroodcamera van BES helpt om warmtelekken in een 
pand op te sporen. Zo kan ingeschat worden waar en hoeveel isolatie zinvol is voor een 
aangenaam comfort. Ook ervaringen van wijkgenoten over ingezette producten, geleverde 
diensten en ervaren comfort worden actief gedeeld. Bezoek aan panden en de 
gebruikers/bewoners ervan is ook mogelijk.  
 
Er is behoefte aan meer vrijwilligers die als energiecoach bewoners kunnen helpen. Zij 
krijgen een opleiding. BES gaat zich inzetten voor het werven van meer coaches. 
  
Deelname aan huisopenstellingen 
Ook in 2025 zal weer een aantal wijkbewoners/BES-leden deelnemen aan de mogelijkheden 
hun woning openstellen voor geïnteresseerden naar de aanpak van de verduurzaming.  
  
Ondersteunen bij isoleren, ventileren en natuurlijk koelen 
Isoleren is nog steeds in veel woningen in onze wijk een aandachtspunt. Veel woningen 
hebben nog flinke warmtelekken, enkel glas en het dak en de vloer zijn zeer matig 
geïsoleerd. Dit vergt maatregelen met een overzichtelijke terugverdientijd. Daarnaast moet 
het CO2-gehalte in de luncht in ruimtes idealiter onder de 800ppm blijven, naast isoleren is 
ventilatie een aandachtspunt. Met de infrarood scanner zijn de warmtelekken goed in kaart 
te brengen en gericht aan te pakken. Ook starten we met het wijkoverleg een actie om meer 
daken te vergroenen. 
 
Zonnepanelen  
De markt voor zonnepanelen is dermate volwassen geworden dat BES hiervoor geen 
eigenstandige inkoopactie meer opzet. Wel zet BES haar kennis in om mee te kijken op 
offertes die BES leden ontvangen en biedt ze hulp bij aanvraag vergunning voor 
zonnepanelen. 
De ontwikkeling met betrekking tot het laden en ontladen van elektrische auto’s wordt met 
belangstelling gevolgd.  
De deelname aan een postcoderoosregeling voor zonnestroom op de Houtrust wordt actief 
onder de aandacht gebracht.  
Ook zullen we een kennissessie wijden aan de gevolgen van de beëindiging van de 
salderingsregeling per januari 2027. 
 
Warmteoplossingen 
BES zal bewoners en collectieven naar behoefte adviseren over warmteoplossingen, zowel 
individueel als collectief.  
 
Onderzoek project Stroom delen   
Het technisch geavanceerde project ‘Sterk op stroom’ van de Groene Mient/Vruchtenbuurt 
betreft het delen van opgewekte stroom op wijkniveau, waarbij het elektriciteitsnet ontlast 
wordt. Met de toename van de hoeveelheid zonnestroom, warmtepompen en elektrische 
auto’s is het interessant voor zowel bewoners als voor de netbeheerder om elektriciteit te 
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gaan delen. Het elektriciteitsnet heeft dan minder verzwaring nodig en bewoners delen 
stroom onderling. Vanuit BES volgen we de voortgang. De verwachting is dat het pas over 
enkele jaren tot uitvoering komt.    
 
Kennisdeelsessies in 2025 
BES organiseert jaarlijks een drietal kennisdeelsessies over actuele onderwerpen. De eerste 
zal gewijd worden aan de gevolgen van het stoppen van de saldering van opgewekte stroom 
per januari 2027. Voor de overige twee wordt de actualiteit gevolgd om onderwerpen te 
kunnen selecteren. 
 
Bestuurszaken  
Het bestuur van BES bestaat uit een voorzitter, penningmeester, secretaris en een of twee 
leden. Er is in 2025 aandacht nodig voor de continuïteit van (het bestuur van) de vereniging 
en de kascommissie. 
 
Vereniging BES zet zich in voor het werven van leden bij de deelname van bewoners aan de 
collectieve inkoopacties en het afnemen van energieadvies. In financieel opzicht wordt in 
2025 een vrijwel neutraal saldo verwacht. 
  
  
  
Opgetekend door de secretaris, A. van Ewijk, januari 2025.  


